
På engelska använder man -ing-form: 
  
* när man talar om något som pågår 
* efter vissa prepositioner, verb eller uttryck 
 
Här skall vi titta på den pågående formen. 
 
Grundregel är att om man är tveksam, skall man inte använda -ingformen.  

Ing-form  



Hur bildas -ing-formen? 

 - ing form 

 Be + -ing form av 
verbet 

 I am playing 

 You are playing 

 He, she, it is playing 

 We are playing 

 You are playing 

 They are playing 

 ”Enkel form” 

 I play 

 You play 

 He,she, it plays 

 We play 

 You play 

 They play 



När använder man -ing-formen? 

I was reading when he entered the room. 

I was sleeping when the telephone rang.  

 

-ing formen används när man beskriver något som 

pågår eller pågick när något annat händer/hände. 

 

He is staring at the cat when he is hit in the head.  



Stavningsförändringar 

Vanligen lägger man bara ett -ing till verbet, play → 
playing 

 

Ibland ändras stavningen: 

* Om man inte hör något slut-e i ett verb tas det 

bort: ride → riding 

* I en del korta verb dubblar man sista konsonanten: 

put → putting, run → running 

* Ändelsen -ie blir -y: die → dying 



När används - ingformen 

Enkel form (He plays) 

* Om handlingen 
upprepas 
regelbundet 

* Om något är en vana 
eller alltid är på ett 
visst sätt 

* Om något betraktas 
som avslutat, gärna 
med tanke på 
resultat 

 

 

- ing form 

 

När man talar om en 
handling som pågår 
för tillfället 



Motsvarighet i svenska: 

På svenska kan man ibland säga ”läsande, 

sjungande”, men det vanligaste är att säga ”jag höll 

på att läsa när...” eller ”jag satt och läste, när...” om 

man vill få fram att det är en pågående handling. 



Jämför när det är enkel och 
pågående form 

 
Enkel form   

 

Bill plays tennis every 
Saturday 

 

 
1.Regelbunden 
upprepning 

Pågående form 

 

Bill isn't in, he's 

playing tennis this 
morning 



Jämför...  

Enkel form 

 

Ann plays badminton 
better than tennis 

 

 

2. Något som alltid är 
på ett visst sätt 

Pågående form 

 

Ann isn't playing very 
well today.  

 

 

(en tillfällig 
formsvacka) 



Jämför... 

Enkel form 

 

In Scotland it usually 
snows in winter 

 

2. Något som alltid är 
på ett visst sätt.  

Pågående form 

 

Look, it's snowing! 



Jämför... 

Enkel form 

 

- Where do your 
parents live?  

- In California. 

 

2. Något som alltid är 
på ett visst sätt.  

Pågående form 

 

- Where are you 
staying? 

- At the Sheraton. 

 

(tillfällig bostad) 

 



Jämför...  

Enkel form 

 

Bill Allen taught 
English for many 
years. 

 

2. Något som alltid är 
på ett visst sätt.  

Pågående form 

 

Bill Allen was 
teaching when I 
visited the school.  



Jämför... 

Enkel form 

 

Alice has written a 
long letter to me from 
America. 

 

3. Något som är 
avslutat. 

Pågående form 

 

Alice has been writing 
letters all morning. 



Jämför... 

Enkel form 

 

- What have you 
done? 

 

(=vad har du uträttat?) 

 

3. Något som är 
avslutat - resultat 

Pågående form 

 

- What have you been 
doing? 

(= vad har du haft för 
dig?) 



Vilket skall det vara? + vilken 
regel är det?  

1. He was dancing/danced when she was entering 

/entered the room 

2. They are watching/watch TV every evening. 

3. Then my mother suddenly is opening/opens the 

door.   

4. My mother is living/lives in Stockholm. 

5. He was cleaning/cleaned the bath-tub when the 

thief was breaking/broke in. 

6. Have you been finishing/finished school?  

 



Facit 

1.dancing/entered (pågick vid tillfället/avslutat) 
2.Watch (regelbunden upprepning) 
3.Opens (avslutat vid tillfället) 
4.Lives (alltid på ett visst sätt) 
5.Cleaning/broke (pågående aktivitet/avslutad aktivitet) 
6.Finished (avslutad aktivitet) 
 



          T HE   END  


